
Tisztelt Elnök Asszony! Tisztelt Elnök Úr!
Kedves kutyás Barátaim!

Hetek óta gyötröm a lelkem, hogy a megváltoztathatatlanon hogyan tudnék változtatni,
de rá kell döbbenem, az egyetlen megoldás, ha próbálok racionális döntésekkel, csele-
kedetekkel tovább menni.

Tovább menni egy megkezdett úton, melyre testvéremmel „Bandival” léptünk szinte még
gyerekekként, szüleink terelgetésével, amelyrôl egész hamar kiderült, nem egyszerû hobbi
lesz, igazi szenvedély és életforma mind a kettônk életében, mely úton, így felnôttként
együtt, egymást segítve szárnyaltunk…
Mostantól ezt az utat egyedül kell járnom, de nem Nélküle!

Egy ideje számos kérdés járja át gondolataimat. Mára határozott, megfontolt válaszokat
adtam magamnak. Ezeket osztanám meg veletek most.

Elinduljak-e a MEOESZ 2023. január 11-ére kiírt elnökválasztásán?

IGEN!

Miért?
A több mint fél évszázados közös út egy keresztezôdéshez érkezett, amelybôl több irányba
is lehet haladni: lehet jobbra, balra és „vissza” is fordulni. De az én utam elôre vezet.
A nehézségek megerôsítenek. A hobbiból, a szenvedélybôl, ha kell, és érdemesnek tarto-
tok rá, hivatás lehet!

KORÓZS GÁBOR

MEOESZ
ELNÖKI
PÁLYÁZAT
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A múlt tisztelete,
egyenes út a
harmonikus

jövô felé.



Beteljesült a magánéletem. Egy mátrai kis faluban lakom feleségemmel, Tímeával akivel
több, mint 20 éve élünk szeretetben. Együtt töltött éveink alatt megszületett Balázs fiunk,
4 évvel késôbb Emma lányunk. Így négyen élünk álmaink házában, mely az 1900-as évek
elején épült és az általam nagyra becsült Makovecz Imre Kossuth- és Ybl Miklós-díjas épí-
tész tervei alapján teremtettük újjá.

Két mûködô gazdasági társáság többségi tulajdonosa vagyok, melyek ügyvezetô tevékeny-
ségeit feleségem látja el.

Ôstermelôként európai elismertségû, 8 fajta törzsállományával rendelkezô fajbaromfi
tenyésztô vagyok. Számos nemzetközi kiállítás gyôztes címeivel büszkélkedhet állomá-
nyom. Mind a kettô gyermekem aktív résztvevôje eme különleges tevékenységnek.

Gyermekkorunk óta édesapánk szakmai irányításával a mai napig egy gazdaságilag
nyereséges méhészetet üzemeltetünk. A családi tevékenység fejlesztése, tudásom tökéle-
tesítése érdekében külföldi tanulmányokat folytattam, egy évet tanultam Izraelben majd
újabb egy évet Franciaországban.

Rendezetten mûködô családi és gazdasági életem kötetlen „munkaidôt” biztosít
számomra. Az elôzô évekhez képest nem kívánok a már megszokott visszafogott küllem-
kiállítói aktivitásomon változtatni. A szintén mérsékelt hazai és külföldi bírálati tevékeny-
ségemet sem kívánom megnövelni. Mindez heti több aktív munkanapra ad lehetôséget,
legyen az hétköznap, vagy akár hétvége.

Mi egy új elnök elsô teendôje?

• A napi mûködés biztosítása. Szövetségünk jelenlegi ügyfélszolgálati iroda problémájá-
nak megoldása az ismert energiaválság által okozott rezsiköltség emelkedések miatt.
A dolgozók komfortos munkakörülményeinek biztosítása.
(Köszönet az Irodavezetônek és a dolgozóknak, hogy a méltatlan körülmények ellenére
a megszokott módon végzik munkájukat!)

• A folyamatban lévô FEHOVA kiállítás gördülékeny lebonyolítása a megszokott, kiemel-
kedô színvonalon.

• A 2023 júniusában meghirdetett „KIS EURÓPA KIÁLLÍTÁS” elôkészületeinek folytatása,
felgyorsítása, amivel már a 24. órában járunk. 

• A már mások által emlegetett digitalizáció fejlesztése már egy ideje a megvalósulás
irányába tart. Egy következô szintre lépés tesztelése már folyamatban volt-van. Az idô-
beosztásos bírálat a kiállításokon, a tablet segítségével való bírálati lapok kitöltése, és
a kiállító e-mail címére küldése a megvalósulás küszöbén állnak. A mûködô online
alombejelentô felület fejlesztése, egyszerûbbé tétele, szintén fejlesztés alatt áll.

• Terveim között szerepel egy nyilvános KUTYA ÉRTÉKTÁR létrehozása, amelyben minden
hazai kutyás rendezvényen elért eredmény regisztrálásra kerülne: a tenyészszemlétôl a
kiállítási eredményeken át, a sport és munkaeredmények, egészségügyi szûrésekig stb.

• A 2023 szeptemberében soron következô vezetôi választások elôkészítése.
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Pénzügyi stabilitás, saját tulajdonú telephely,
rendezvényközpont létesítésének szükségessége

Az elmúlt 16 év megfontolt, takarékos, határozott gazdasági munkája soha nem látott
stabilitást és nem utolsó sorban hatalmas megtakarítást eredményezett.

Testvérem egyik legnagyobb tervei között szerepelt, hogy a Szövetség megteremt egy saját
telephelyet, mely egy korszerû irodaháznak és egy rendezvényközpontnak adna méltó
helyet. A saját tulajdonú Tétényi úti ház felújítása óriási pénzt emésztene fel, és csak az
iroda kérdését oldaná meg. Jelenlegi állapotában finanszírozhatatlan lenne a fenntartása,
fûtése. A mostani irodáink bérlete díja évrôl évre feljebb és feljebb kúszik. Ezek tükrében
ezt a lehetôséget tovább kell gondolnunk, hiszen nagyon ésszerûen hangzik, hogy anyagi
javainkat saját komplexumra fordítsuk. Az elmúlt pár hónap recessziós idôszaka viszont
sokkal nagyobb óvatosságra int bennünket.

A MEOESZ egy társadalmi szervezet, de nagy létszámú tagsága, sokrétû tevékenysége,
gazdaságilag és számvitelileg is nagyban hasonlít egy nagyvállalat mûködéséhez. Ezzel
kapcsolatban az üzleti életben szerzett tapasztalataim alapján, felelôsségteljes ígéretet
csak pénzügyi és gazdasági szakemberek bevonásával, minden lehetôség átvizsgálása és
elemzése után tehetnék az elnökség és a közgyûlés jóváhagyásával.

A következô elnök és elnökség felelôssége hatalmas.

A mindenki által érezhetô gazdasági világválság kimenetelét senki nem tudja megjósolni.
Szövetségünk két fô anyagi bevételi forrását a törzskönyvezés illetve a rendezvényekbôl
befolyó összegek biztosítják. Az elmúlt évek törzskönyvezési létszám emelkedése remé-
nyeim szerint esetleg „csak megáll és szinten marad”, de nem csökken. Úgy gondolom,
ezt egyelôre egyikünk sem tudja megbecsülni. Vonatkozik ez a rendezvények nevezési
létszámára is. Ebbôl kifolyólag a következô évek bevételét sem lehet pontosan felmérni.

A 2023-as évben a tagságot érintô árváltoztatásokat nem szándékozok kezdeményezni,
a taglétszám, tenyésztési kedv, sportolási, kiállítási aktivitás fenntartása érdekében.
A tenyésztôket, kutyatartókat az élet egyéb területein is jelentôs többlet kiadások terhelik
(takarmányozási, állatorvosi szolgáltatások, utazási költségek… stb).

Fajtagondozó klubok, szervezetek mûködése

Az elmúlt évtized nagy vívmánya, a több mint egy évszázados szervezet szerkezeti átala-
kítása, ami gyökereiben átformálta és modernizálta Szövetségünket. Még mindig tanuljuk
a fajtagondozói szerepvállalás intézményét. Folyamatosan alakul, bôvül a rendszer, amit
értékelni kell és kizárólag szükség esetén szabad „belenyúlni”. Az elôzô évek járvány-
helyzete, a felelôs gazdálkodás, a törzskönyvezési visszatérítést a klubok felé többször
módosította. Megválasztásom esetén 2023 évben visszaállítom a 2.000 Ft-os visszatérítést,
amennyiben a költségvetési terv elemzése megengedi.

Helyi szervezetek taglétszám csökkenésének megállítása

Helyi szervezeteink kiváló színvonalú országos és nemzetközi rendezvényeknek adnak
otthont. Úgy küllem, mint munka, illetve vadászkutyás rendezvények vonatkozásában.
A fajtagondozói átalakítás következményeként a figyelem kissé elterelôdött róluk, ezáltal
az országos érdekképviselet és az országos lefedettség lazult.
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Terveim szerint a központ kiállítási osztályának segítségével, egy tanácsadói illetve egy
segítô platformot hozok létre a helyi szervezetek rendezvény szervezôi számára,
pl.: marketing, verseny, kiállítási feltételek megvalósítása.

Az adott évre rendezvényhez nem jutó szervezetek részére egy pénzügyi alap létesítése,
amibôl pályázat útján segítséget nyújthatnánk mûködési költségeikhez, programszerve-
zéshez pl.: kutyaiskola szervezése, iskolai népszerûsítés, egészségügyi elôadások szerve-
zése, közösségépítô programok…

Kutyás sportok fejlesztése elôtérben

Országos lefedettséggel számos kutyaiskola, modern kutyássportokat képviselô egyesület
van hazánkban. A legdinamikusabban fejlôdô területe Szövetségünknek. Az elmúlt évek-
ben több szakág részesült nemzetközi és világversenyek részvételén való anyagi segít-
ségben. Ezt folytatni, sôt kibôvíteni szeretném. A sportbizottságokkal egyeztetve éves
keretet biztosítani nemzetközi megjelenésre és versenyzésre. Sportolóink számára egysé-
ges nemzeti egyenruhát terveztetni és számukra biztosítani. Központi rendezvényeinken
továbbra is számítanék a kutyaiskolák, egyéb kutyás sportok bemutatóira, ezzel is nép-
szerûsítve ember és kutya kapcsolatának sokszínûségét.

Vadászkutyák

A 2021-es Vadászati Világkiállítás hatalmas lehetôséget biztosított Szövetségünk vadász-
kutyás szereplôinek. A Szövetség bemutató pavilonjának munkáját 10 napon keresztül
irányítottam, betekintést nyertem a vadászfajták általam már ismert tradícionális valamint
a modern munka felhasználási területeibe. A IV-es fajtacsoport bírójaként, a Szövetség
egyik tacskó fajtagondozó klubjának elnökeként, az FCI Kotorék Bizottságának tagjaként
ismerem a folyamatban lévô ügyeket. Folytatni szeretném az Országos Vadász Kamara
kinológiai bizottságával való egyeztetés sorozatot, amin bátyám évek óta dolgozott.
Szeretném harmonizálni a vadászati törvényt a MEOE Szövetség és az FCI szabályzatain
belül is.

Nemzeti kincseink a hungarikumok

Nemzetközi kapcsolatrendszeremet, ismertségemet a nemzetközi kutyásvilágban a
komondornak köszönhetem. 2000–2001–2002 a világon egyedülálló kiállítási sikersoro-
zat örökre beírta a kinológia történelemkönyvébe a Komondor és Magyarország nevét.
A 3. éve zajló génmegôrzési programot – amennyiben az kiírásara kerül a 2023-as évre –
Szövetségünk ismét megpályázza, és az elkezdett munkát azonos lendülettel folytatjuk.
Amennyiben az állami pályázat nem kerül kiírásra, a tudományos munka eddigi eredmé-
nyét összegezve, a fajtagondozó klubjaink részére bocsájtjuk.

A népszerûsítési program részletei, amelyet saját keretbôl is folytatni fogunk:
• a magyar kutyafajták országos agility bajnoksága,
• a magyar kutyafajtákat bemutató tanösvény általános iskolások részére,
• terelô és ösztönpróbák magyar kutyafajták részére,
• ingyenes csípô diszplázia szûrés biztosítása.
Mellette természetesen párhuzamosan pályázati lehetôségeket fogunk keresni.
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Központi rendezvények

A Covid által megtorpant központi oktatási programok (pl. tenyésztôi képzés) 2023-ban
tovább folytatódnának.

Kiállítási osztályunk létszámbôvítést igényel, az egyre több központi rendezvény számának
növekedése okán. Ez a csapat segítene a vidéki szervezetek rendezvényszervezésének
lebonyolításában is.

Központi rendezvényeinkhez kapcsolódó feladatokhoz, szolgáltatásokhoz és beszerzé-
sekhez minden évben ismétlôdôen nyílt pályázatot hirdetnénk meg, melynek elnyerése
elnökségi döntés.

Marketing, Állatvédelem, Egészség

Az elmúlt évek nem harsány, de hatékony marketing munkája bebizonyította, hogy a
befektetés erkölcsileg és anyagilag is többszörösen megtérül.

Néhány éve külsôs marketing segítséggel a központi rendezvények látogatottságát, pozitív
média megjelenését nagy százalékban emelte a Szövetség. A további évek ezirányú tevé-
kenysége a kiállítási osztály feladatává válik. Elôzô évek tapasztalata alapján kidolgozunk
egy konkrét, tudatos feladatsort reklám és marketing vonalon.

Rendezvényeink népszerûsítése mellett, a felelôs állattartás a törzskönyvezett, egészség-
ügyi szûrésekkel tenyésztett kutyatartás népszerûsítése is fontos feladataink egyike.

Az évek alatt kiváló kapcsolat alakult ki több vezetô állatvédelmi szervezet és a MEOE
Szövetség között. Ennek 2022-ben jó példája volt a Noé Állatotthon Alapítvány nyílt
napján való Szövetségi részvétel, a magyar fajtákat bemutató tanösvénnyel. Ezeket a
kapcsolatrendszereket folytatni kell.

„aKutya” újság

A nyomtatott újság összeforr az Szövetségünk múltjával. A modernizáció megkövetelte
az online megjelenést, aminek számos elônye és hátránya van. Az elmúlt évek tagsági
igénye alapján elindult a munka a nyomtatott újság megjelentetésében. Viszont a nyom-
dai, papír és terjesztési költségek drasztikus emelkedése miatt, szinte reménytelenné vált
e feladat végrehajtása. A lehetôséget még keresem ennek megoldására. Addigis az online
újság további bôvítésére és szakmaiságának erôsítésére, új kibôvített szerkesztôbizottság
szükségességét látom.

A bennem felmerülô kérdéseket próbáltam röviden összefoglalni, megválaszolni. Nyilván
számtalan kérdés felmerülhet még Bennetek az olvasottak után. Elérhetôségeimen bármi-
kor megtaláltok kérdéssel, javaslattal.
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